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عرضه طرح زرين بيمه آسيا
بيمه آس��يا در طرح زرين بيمه نامه جامع منازل مس��کوني، پوش��ش هاي 
ويژه اي را به بيمه گذاران ارائه مي دهد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل 
از روابط عمومي بيمه آسيا،مسعود بادين،نايب رئيس هيات مديره و مدير 
عامل بيمه آسيا با تاکيد بر تکريم مشتريان و ارائه خدمات شايسته بيمه اي 
به بيمه گذاران ،گفت:بيمه آس��يا در برنامه هاي آتي خود ،طراحي بيمه 
نامه هاي جديد و کاربردي به خصوص مورد استفاده عامه مردم از جمله 
طرح زرين بيمه نامه جامع منازل مسکوني را در اولويت هاي خود قرار داده 
است و اميدواريم هموطنان با خريد اين بيمه نامه بخش از دغدغه هاي 
خود را رفع کنند. نايب رئيس هيات مديره بيمه آس��يا با اش��اره به انجام 
مس��افرت در روز هاي پاياني س��ال و تعطيلات س��ال جديد اظهار داشت: 
هموطنان عزيز مي توانند با طرح زرين بيمه نامه جامع منازل مسکوني 
و پرداخت 55 هزار تومان حق بيمه ساليانه از 92 ميليون تومان تعهدات 
و پوش��ش بيمه اي اس��تفاده کنند. مسعود بادين در ادامه افزود: مسئوليت 
بيمه گذاردر مقابل همس��ايگان مجاورو مس��ئوليت همسايگان در مقابل 
بيمه گذار،پرداخت هزينه اجاره و اسکان موقت بيمه گذاردر صورت وقوع 
حادثه،بيمه حوادث بيمه گذارو اعضاي خانواده ،پرداخت خسارت وارد شده 
به اتومبيل بيمه گذاردر پارکينگ و پرداخت هزينه هاي پاکسازي ناشي از 
وقوع خطرات، پوشش هاي ويژه و اضافي است که به بيمه گذاران در طرح 
زرين ارائه مي شود. مدير عامل بيمه آسيا در پايان و تاکيد بر بهره مندي از 
خدمات بيمه اي به ويژه طرح زرين ،بيان داشت: علاوه بر ارائه پوشش هاي 
ويژه ،خطرات آتش سوزي، انفجار، صاعقه، زلزله، سيل، طوفان و سرقت 
لوازم منزل و خسارت هاي ناشي از ترکيدگي لوله هاي آب، برف و باران، 

نيز در اين طرح تحت پوشش قرار دارند.

تحقق اهداف استراتژيک بيمه دانا
مجمع عمومي فوق العاده شرکت سهامي بيمه دانا روز 22 اسفند ماه سال 
جاري در محل ساختمان سعدي اين شرکت برگزار خواهد شد. به گزارش 
روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بيمه دانا، در اين مجمع که با هدف 
تصويب اساس��نامه جديد ش��رکت با حضور سهامداران حقيقي و حقوقي 
ساعت 10 صبح روز چهارشنبه 22 اسفند ماه برگزار خواهد شد ، اساسنامه 
جديد ش��رکت براي اصلاح و تصويب نهائي مورد بررس��ي قرار مي گيرد 
. دکتر رضا جعفري ، رئيس هيات مديره بيمه دانا، تش��کيل کميته هاي 
حسابرسي، کنترل داخلي، مديريت ريسک و جبران خدمات کارکنان و 
تطبيق مقررات را از مهمترين ويژگي هاي اساسنامه جديد عنوان کرد و 
اظهار داشت: حضور اعضاي هيات مديره به عنوان روساي اين کميته ها 
موجب مي شود تصميم گيري درخصوص مسائل اصلي شرکت تسهيل 
شده و واحد هاي اجرايي با اهتمام بيشتر و با پشتوانه خرد جمعي بالاترين 
رکن حاکميت شرکتي مي تواند امور اجرايي شرکت را به پيش ببرد. وي 
با اشاره به وضعيت حاکم بر بازار بيمه و متغيرهاي تأثير گذار بر نهادهاي 
مالي افزود : صنعت بيمه به عنوان يکي از مهم ترين بخش هاي اقتصادي 
مي تواند محرک س��اير کس��ب و کارهاي فعال در کشور شود، لذا بررسي 
وضعيت ميزان انحصار و رقابت موجود در صنعت بيمه، بررسي وضعيت 
بهره وري و سود آوري، رقابت پذيري و ارائه نظرسنجي هاي لازم براي نيل 
به وضعيت مطلوب در صنعت بيمه از اهميت خاصي برخوردار است و به نظر 
مي رسد مديران ارشد شرکت بيمه دانا براي پيشبرد اهداف استراتژيک نياز 
به ابزارهايي دارند که اساسنامه جديد مي تواند بخشي از آن را تأمين کند . 
وي اظهارات خود، از اهتمام ويژه و تلاش فراوان مديرعامل و ساير 
مديران و کارکنان ش��رکت در تأمين انتظارات س��هامداران تقدير 
و ابراز اميدواري کرد اين روند تا رس��يدن به اهداف و برنامه هاي 

استراتژيک شرکت استمرار يابد .

گیشه

بانک و بیمه

بازديد دكتر رنجبر واعضاي شوراي 
اسلامي شهر باغستان از مركز سالمندان دريا

تجارت-علي کيواني - باغس��تان، 
به مناس��بت فرارسيدن روز احسان 
و نيکوکاري ، دکتر رنجبر ، شهردار 
باغستان به همراه جمعي از اعضاي 
ش��وراي اسلامي ش��هر و مديريت 
روابط عمومي ضمن بازديد از سراي 
س��المندان دريا در باغس��تان، با اهداي گل و ش��يريني از مقام 
ش��امخ مادران و پدران س��الخورده تقدير کردند. حس��ن رنجبر 
در حاش��يه بازديد از س��راي س��المندان دريا ضمن تبريک روز 
مادر اظهار داش��ت: امروز فرصتي دس��ت داد تا براي تجليل از 
مادارن و پدران س��الخورده در مرکز س��المندان دريا حضورپيدا 
کنيم . وي افزود:همه بايد قدردان مادران وپدران س��الخورده 
باش��يم ش��هردار باغس��تان با بيان اين که آنچه براي سالمندان 
از اهميت بيش��تري برخوردار اس��ت، توجه به شرايط عاطفي و 
روح��ي آن��ان بوده و ضمن قدرداني از زحمات مس��وولان اين 
مرکز،از آنها خواس��ت جهت تامين نيازهاي عاطفي س��المندان 
با ارائه خدمات فرهنگي و برنامه ريزي دقيق ، گوشه اي از بار 

تنهايي و غم آنان را کم کنند.

پرداخت بيش از ۲۴ ميليارد تومان از محل 
ماليات بر ارزش افزوده به شهرداری های ايلام 
 تجارت-اس��تان ايلام:عزيزاله عباسپور، مديرکل امور مالياتي 
ايلام اظهار داش��ت: در 9 ماهه ابتداي س��الجاري تاکنون بيش 
از 2۴ ميليارد و ۷0۷ ميليون تومان از محل عوارض ماليات بر 
ارزش افزوده به ش��هرداري هاي اس��تان پرداخت شده که اين 
مبلغ نس��بت به مدت مش��ابه س��ال گذشته بيش از ۴ ميليارد و 
۳20 ميليون تومان افزايش داش��ته اس��ت. وي افزود: ۳ درصد 
از 9درص��د مالي��ات ب��ر ارزش افزوده وصول ش��ده، طبق ماده 
21 قانون برنامه پنجم توس��عه کش��ور در همان شهرستاني که 
عوارض در آن وصول ش��ده اس��ت، به منظور امور عمراني و 
آباداني ش��هرها و روس��تاها بر اساس جمعيت، بين شهرداري ها 
و دهياري ها توزيع مي ش��ود. مديرکل امور مالياتي اس��تان بيان 
داشت: با توجه به روزهاي پاياني سال رسيدگي به پرونده هاي 
ماليات��ي مع��وق س��الهاي 92 تا 95 در سيس��تم مالياتي قديم، 
رس��يدگي به 1000 پرونده مهم مالياتي اش��خاص حقيقي و 
حقوقي در سيس��تم ” س��نيم ” ، رس��يدگي به پرونده هاي داراي 
اظهارنامه س��ال 1۳9۶، ابلاغ اوراق مالياتي، وصول و قطعي 
س��ازي پرونده ها و در نهايت تحقق برنامه ها و اهداف س��ازمان 
امور مالياتي کشوردر دستور کار اين اداره کل قرار گرفته است.

وي با بيان اينکه اجراي طرح جامع مالياتي در مرحله تکميل قرار 
دارد گفت: تحول مالياتي در اسناد بالادستي و برنامه هاي هاي 
توسعه اي کشور از جمله برنامه سوم تا ششم است که همواره 
مورد تأکيد قرار گرفته است.عباس��پور اظهار داش��ت: افزايش 
درآمدهاي مالياتي، مميزي هدفمند، شبکه يکپارچه رديابي و 
ثبت مبادلات، جلوگيري از فرار مالياتي، کاهش هزينه مالياتي، 
گسترش فرهنگ خوداظهاري، تخصيص بهينه منابع، تفويض 
اختيار، برون سپاري، افزايش کارآيي و بهره وري سازماني، و 
ايجاد سيس��تم اطلاعات مديريت درون س��ازماني را از مزاياي 
اين طرح اس��ت. گفتني اس��ت؛ نرخ ماليات، مبلغي اس��ت که 
ش��خص يا ش��رکت ملزم به پرداخت آن مي باش��د که اين مبلغ 
توس��ط دولت و برمبناي درآمدِ مش��مول ماليات اش��خاص يا 

شرکت ها تعيين مي شود.

شهرستانک

گروه بانک و بيمه: دکتر ش�ريعتمداري وزير تعاون، کار و رفاه اجتماعي با اش�اره به احس�اس 
نزديکي و قرابت با نظام بانکي گفت: بانک رفاه خوشبختانه بيشترين خدمت و کمترين حاشيه 

را دارد که موجب افتخار در نظام بانکي است.
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بانک رفاه کارگران، وزير تعاون، کار و رفاه 
اجتماعي در سومين گردهمايي آموزشي - هم انديشي مديران بانک رفاه که 1۶ اسفند ماه 
س��الجاري در جوار بارگاه ملکوتي امام رضا )ع( برگزار ش��د، طي س��خناني با ابراز خرسندي از 
حضور در جمع مديران بانک رفاه گفت: در فعاليت هاي بانکي، مهم اين اس��ت که س��لامت 
در آن نمايان باشد که خوشبختانه در بانک رفاه اصل سلامت و شفافيت حکمفرماست. اين 
دس��تاوردها ثمره به کارگيري کادر مديريتي شايس��ته اس��ت که منجر به س��لامت و صلابت 
بانک رفاه ش��ده اس��ت. در صورتي که يک حکمراني خوب در س��ازمان وجود داش��ته باش��د 
سازمان به تعالي خواهد رسيد. وزير تعاون، کار و رفاه اجتماعي مهم ترين سرمايه بانک رفاه 
را نيروي انس��اني کارآمد، متعهد و متخصص عنوان کرد و گفت: س��ازمان هايي که به اين 
سرمايه توجه کرده اند، توسعه مطلوبي يافته اند. بانک رفاه در اين حوزه بسيار توانمند است 
و اميدواريم در مس��ير توس��عه موفق ش��ود. دکتر شريعتمداري در ادامه خاطر نشان ساخت: در 

کشوري زندگي مي کنيم که ترکيب درآمدي افراد آن بسيار نامتوازن است، بنابراين زندگي 
در اي��ن جامع��ه باي��د با آداب و اصولي همراه باش��د. توج��ه به رضايت مندي افراد جامعه يکي 
از اين اصولي اس��ت که بايد به صورت جدي رعايت ش��ود. دکتر ش��ريعتمداري با بيان اينکه 
مأموريت بانک رفاه ارائه خدمت به اقشار کارگري است گفت: در صورتي که بتوانيد به اين 
قشر از جامعه خدمات مطلوب ارائه دهيد و اين عزيزان را راضي کنيد به هدف خود رسيده ايد. 
دکتر سهماني مدير عامل بانک رفاه در سخناني ضمن خوشامدگويي به دکتر شريعتمداري 
گفت: بس��يار خرس��نديم که عالي ترين مقام وزارت در گردهمايي مديران بانک رفاه حضور 
دارند. حضور ايش��ان را به فال نيک مي گيريم و مش��تاقانه ش��نواي ارائه طريق ايشان هستيم. 
مديرعامل بانک رفاه سپس به ارائه گزارشي از عملکرد اين بانک طي ماه هاي اخير پرداخت 
و گفت: بسيار خرسنديم به عنوان يک سازمان زير مجموعه وزارتخانه توانسته ايم به مثابه 
بازوي تامين مالي سازمان و وزارتخانه به مسئوليت هاي خود جامه عمل بپوشانيم. بانک رفاه 
همچنين اهتمام ويژه اي داش��ته اس��ت تا به برنامه هاي صد روزه مورد نظر وزير، تحقق صد 
درصدي ببخشد. مدير عامل بانک رفاه اظهار خرسندي کرد که اين بانک توانسته هم راستا 

با سياست هاي وزارتخانه گام بردارد.

تجارت-پروژه انتقال پساب فاضلاب از لاگون هاي ذوب آهن که شامل پساب اين کارخانه و زرين 
شهر مي شود و تصفيه آن با حضور معاون فرماندار شهرستان لنجان، امام جمعه و شهردار زرين 
شهر و مديرعامل ذوب آهن طي آيين ويژه اي آغاز گرديد .مدير عامل ذوب آهن اصفهان در اين 
آيين گفت : در چشم اندار 1۴00 درصدد هستيم کمترين برداشت آب را از رودخانه زاينده رود داشته 
باشيم.مهندس يزدي زاده اظهار داشت : در گذشته پساب فاضلاب به 1۳ لاگون موجود در اين 
منطقه منتقل مي شد و با توجه به نگاه اين کارخانه به مسائل زيست محيطي، به سمت خشکاندن 
اين لاگون ها حرکت کرديم و امروز بيش از ۶0 درصد لاگون ها خشک شده است.وي افزود: آبي 
که امروز در لاگون ها وجود دارد، پس��اب تصفيه ش��ده اي اس��ت که براي آبياري فضاي سبز مورد 
استفاده قرار مي گيرد که ۶0 ليتر برثانيه آن از پساب فاضلاب زرين شهر بوده که به اين محل و در 
نهايت به کارخانه ذوب آهن منتقل مي شود.مديرعامل کارخانه ذوب آهن تصريح کرد: با توجه به 
وضعيت خاصي که در حوزه آب در منطقه با آن مواجه هستيم کارخانه ذوب آهن با برنامه ريزي هاي 
انجام شده به دنبال آن است تا به مرور زمان مصرف پساب در چرخه صنعت را جايگزين مصرف 
آب خام کند.وي ادامه داد: طول پروژه اي که امروز کلنگ آن بر زمين زده ش��د 5.5 نيم کيلومتر 
است که با لوله قطر 250 ميلي متري و اعتباري بالغ بر 5 ميليارد تومان کار انتقال پساب فاضلاب 
از لاگون هاي کارخانه ذوب آهن به تصفيه خانه اي که در کارخانه ذوب آهن در حال تاسيس بوده 
را انجام خواهد داد.مهندس يزدي زاده افزود : انتقال پساب فاضلاب شهرستان نجف آباد به طول 
1۸ کيلومتر نيز در دستور کار قرار دارد که اين پروژه نيز با حدود ۴0 ميليارد تومان اجرا خواهد شد 

و اين اقدامات در راستاي کاهش آلايندگي زيست محيطي و جايگزين کردن پساب به جاي آب 
خام در صنعت فولاد است.وي اظهار اميدواري کرد : با همکاري و تعاملي که در منطقه وجود دارد 
اين پروژه با سرعت هرچه بيشتر اجرا شود زيرا فاز اصلي اين پروژه ، اجراي پروژه BOT تصفيه 
تمام پساب هايي است که به مجموعه ذوب آهن وارد خواهد شد و چشم انداز 1۴00 کارخانه ذوب 

آهن نيز برداشت کمترين ميزان آب از رودخانه زاينده رود است. مديرعامل ذوب آهن خاطرنشان 
کرد : اجراي اين پروژه نويد بخش آينده خوب و درخشاني در منطقه خواهد بود و نگراني هايي که 
از بابت حضور اين صنعت در منطقه و آب بر بودن آن دارد را نيز رفع خواهد کرد، ما علاوه بر آنکه 
مصرف آب خام در توليد فولاد را کاهش خواهيم داد، پسابي که به عنوان يک معضل در شهرهاي 
بزرگ مطرح است را تبديل به فرصت کرده و از آن در حوزه توليد بهره مند خواهيم شد .حجت 
الاسلام قاسم باقريان امام جمعه زرين شهر در حاشيه اين آيين گفت : اين پروژه فوايد بسياري 
دارد و فاضلاب زرين شهر يک مشکل زيست محيطي ايجاد کرده بود ، که با اين پروژه مشکل 
مذکور را حل کرده و براي صنعت نيز مفيد است و بخشي از آب مورد نياز آن را تامين مي کند . وي 
افزود : اين پروژه حاصل تعامل بسيار خوب صنعت ، مسئولين منطقه و مردم شکل گرفته است و 
الگويي بسيار خوب است که مي تواند همزمان مشکلات چند بخش را حل نموده و از شکل گيري 
مشکلات در آينده نيز جلوگيري مي کند . امام جمعه زرين شهر ابراز اميدواري کرد که مشکلات 
با تعامل گسترده تر حل شود و از بخشي نگري پرهيز گردد .مهندس ميثم محمدي شهردار زرين 
شهر نيز با اشاره به اينکه توسعه پايدار ثمره تعامل صنعت و مديريت شهري است گفت: مديريت 
شهري و صنعت شاخص ترين مباني توسعه در هر کشور هستند به گونه اي که ارتباط مستحکم 
اين دو نهاد، ارمغان آور توسعه پايدار خواهد بود.شهردار زرين شهر با تاکيد بر فوايد زيست محيطي 
انتقال پس��اب صنعتي ذوب آهن اظهار کرد: اجراي اين پروژه باعث رفع آلايندگي هاي زيس��ت 

محيطي ناشي از وجود لاگون هاي فاضلاب در شمال شرق زرين شهر خواهد شد.

اختتاميه اولين مميزي مراقبتي سيستم مديريت کيفيت در برق گيلان برگزار شد

ارزش محصولات صادراتي قشم از مرز 44 ميليون دلار فراتر رفت

حضور رئيس هيات مديره ملل در رويداد تازه هاي فين تک

رفع مشکلات برق پالايشگاه  ايلام با استفاده از توان داخلی 

راز مانايي آثار هنرمندان ايراني را بايد در »فرزانگي« جست وجو کرد

تجارت-جزي��ره قش��م:مديرکل 
صنع��ت، معدن و تجارت س��ازمان 
منطق��ه آزاد قش��م گف��ت: ارزش 
محصولات صادرات��ي واحدهاي 
توليدي شهرک هاي صنعتي قشم 
طي 11 ماه )فروردين تا آخر بهمن 
9۷( از مرز ۴۴ ميلون دلار فراتر رفت.

به گزارش روابط عمومي س��ازمان 
منطق��ه آزاد قش��م، محمد مهدي 

برنجي اعلام کرد: طي اين مدت ۳۷ شرکت مختلف توليدي 
قش��م موف��ق به ص��ادرات چهل و چهار ميلي��ون و 5۸5 هزار 
و 250 دلار محصولات خود ش��دند.وي ادامه داد: بيس��ت و 
هش��ت ميليون و ۸1 هزار و 951 دلار محصولات واحد هاي 
توليد شده در شهرک هاي صنعتي قشم به کشورهاي خارجي 
صادر ش��ده اس��ت و ش��انزده ميليون و 5۸5 هزار و 250 دلار 
ديگر آن هم به مناطق مختلف کشورمان صادر گرديده است.

مديرکل صنعت، معدن و تجارت سازمان منطقه آزاد قشم، از 
ش��مش روي، ماهي خُش��ک، سيمان و کلينکر، شمش سُرب، 
دستگاه آنالايزر، صفحات کربني، پُلي اتيلن، دخانيات، شناور 
فايبرگلاس، لوازم تزئيني اتوموبيل و س��کوي نفتي به عنوان 

بخش��ي از محصولات توليدي اين منطقه 
با محوريت صادرات به کش��ورهاي خارجي 
ن��ام برد.به گفت��ه او، ش��ماري از واحدهاي 
صنعتي قش��م هم طي مدت ياد ش��ده موفق 
به صادرات محصولاتي همچون گاز تُرش، 
دستگاه آنالايزر گاز، شناور فايبرگلاس، شناور 
چوبي، لوله تلفيقي چند لايه، ش��ناور فلزي، 
ش��مع خودرو، اسکله شناور، حبوبات و شکر 
و باطي خُشک به نقاط مختلف ايران شدند. 
برنجي اظهار کرد: کمترين و بيشترين رقم محصولات توليدي 
صادراتي به کشورهاي خارجي به ترتيب به آبان ماه امسال با 
125 هزار و ۷9۸ دلار و شهريور ماه امسال با رقم شش ميليون 
و ۷02 هزار و ۷۴1 دلار مربوط مي ش��ود.وي از صادرات يک 
ميليون و 1۳۶ هزار و ۳2۶ دلاري محصولات توليدي قشم در 
مرداد ماه امسال به عنوان پائين تر ميزان ارزش صادرات و از 
رقم دو ميليون و ۳01 هزار و ۴۶0 دلاري آبان ماه هم به عنوان 
بالاترين ارزش صادراتي اين منطقه به نقاط مختلف ايران نام 
برد.بن��ا ب��ه اين گزارش، هم اينک حدود 200 واحد توليدي در 
شهرک هاي صنعتي قشم در جنوب ايران با جمعيتي افزون بر 

چهار هزار و 500 نيروي کار مشغول فعاليت هستند.

خبرايران: سيد مرتضي بکاء، رئيس هيات 
مديره موسس��ه ملل، با حضور در رويداد 
تازه ه��اي فين تک گفت: دوران انقلاب 
زيرساخت هايي به وجود آمد و بر اساس 
آن نياز به تحول وجود داشت. اگر تحول 
فقط شعار و بدون عملکرد باشد، ماندگار 

نخواهد بود. 
س��يد مرتضي بکاء، رئيس هيات مديره 
موسس��ه مل��ل با بي��ان اينک��ه اقتصاد 

مقاومت��ي باي��د در جامعه و ميان نخبگان ما ايجاد ش��ود تا به 
عملکرد تبديل ش��ود، گفت: " اين مهم نبايد درحد همايش 

و صحبت باقي بماند. 
تا زماني که براي يک تحول، زيرساخت فکري و فرهنگي در 

نخبگان جامعه نباشد تعيير به وجود نخواهد آمد.
 نخبگان جامعه ما در اين مملکت س��رمايه گذاري نمي کنند 
بس��ياري از م��ردم کس��ب درآمد مي کنند ام��ا پول را در خانه 

خودم��ان خ��رج نمي کنند. اين تفکر ضد 
اقتص��اد مقاومتي اس��ت. م��ا و نخبگان 
جامعه ما در کش��ور خودمان بايد تلاش 

کنند. 
وي ادامه داد: "براي اينکه تغيير به وجود 
آوريم نياز به تغيير در تفکر داريم و با تغيير 
نگاه، تحول به وجود مي آيد. هيچ تحولي 

بدون ابزار نخواهد بود. 
اگ��ر نخب��گان باوره��اي جامع��ه را به 
س��مت درس��ت هداي��ت کنند جامع��ه توليدکنن��ده خواهد 
ب��ود. تکنولوژي هاي��ي مانند فين تک ارائ��ه خدمات را کوتاه 

مي کنند.
به گفته بکاء کتاب بلاکچين و قانون هم در اين مس��ير گام 
برداشته است. مفادي که در اين کتاب هست توصيه اي است 
براي اينکه بلاکچين و رمزارزها را قانونمند کنيم و نياز جامعه 

را با اين تکنولوژي رفع کنيم.

تجارت-اس��تان ايلام:به گزارش روابط عمومي، 
“فردين نيازوند” از انجام اقدامات مهمي در حوزه 
اقتصاد مقاومتي خبر داد و افزود: اين اقدامات در 
حوزه برق پالايش��گاه با اس��تفاده از توان داخلي و 
تلاش پرسنل اين شرکت با موفقيت انجام شده 
اس��ت.وي اظهار داشت:با انجام ضرورت سنجي 
و ط��رح اي��ده و پ��س از انتقال،نصب و راه اندازي 
يک دستگاه يوپي اس صنعتي ايراني در واحد دانه 
بندي گوگرد و جايگزين کردن آن با نمونه خارجي 

معيوب که به علت تحريم ها قابل تعمير نبود، مشکل سيستم برق بي 
وقفه سامانه هاي کنترلي اين واحد عملياتي با تکيه بر توان داخلي، پس 
از سالها حل شد.وي تصريح کرد:از بانک باتري اين دستگاه يوپي اس که 
قبلا در يکي از ايستگاه هاي برق غير فرآيندي نصب شده بود براي نصب 
و جايگزيني باتري هاي معيوب يوپي اس واحد مخازن و احياء مجدد آن 
دستگاه استفاده شد. وي با اشاره به اينکه با اين اقدام در مجموع بيش از 
۴ ميليارد ريال صرفه جويي شده و کاهش چشمگير هزينه هاي تعميراتي 
را بدنبال داشته است، ادامه داد: مصارف کنترلي ايستگاه غير فرآيندي با 
انجام ۳50 متر مکعب حفاري و کابلکشي از يوپي اس ايستگاه مجاور آن 
تامين شد.رئيس تعميرات برق شرکت پالايش گاز ايلام به ساخت سيم 
پيچ سلنو ييد ولوهاي مهم پالايشگاه در کارگاه برق اين شرکت اشاره کرد 

و گفت: اين قطعات از رده خارج شده و يا به علت 
تحريم قابل تامين نبودند که با تلاش متخصصان 
داخلي تعمير و بازسازي شدند.وي ضمن اشاره به 
اقدامات انجام ش��ده در ادوار گذش��ته در اين حوزه 
مانند س��اخت ترانس خش��ک با ظرفيت 50کيلو 
ولت آمپر،بهينه سازي دستگاه هاي سيم پيچي و 
ساخت هند لامپ LED اظهار داشت: احياء بانک 
باتري ديزل پمپ هاي آتش نشاني در سال جاري 
کمک شاياني به کاهش هزينه هاي تعميراتي و 
رفع اشکال به موقع و سريع سيستم هاي آتش نشاني نموده است. وي 
تصريح کرد:انجام موفقيت آميز تعميرات تخصصي ترانسديوسرهاي 
اندازه گيري توان نيروگاه، منابع تغذيه يوپي اس ها، دس��تگاه تنش زدا، 
فيدرهاي توزيع نيروگاه، کليدهاي قدرت و عيب يابي کابل با تکيه بر 
توانمندي هاي پرسنل تعميرات برق شرکت و بي نياز شدن اين واحد از 
خدمات هزينه بر خارجي، نمونه بارز خودباوري به متخصصان داخلي 
بوده است.رئيس تعميرات برق شرکت پالايش گاز ايلام به بهينه سازي 
رويکرد ه��اي تعميرات��ي و رفع تنگناهاي عمليات��ي با اعتماد به توان و 
تخصص داخلي در اين واحد اشاره کرد و گفت: اقدامات عملي در زمينه 
مديريت دارايي هاي فيزيکي سازمان به عنوان رکن مهم پيشبرد کارها 

در واحد تعميرات برق در حال پيگيري و اجراء مي باشد.

مديرعام��ل بانک ص��ادرات ايران گفت: 
فرزانگ��ي، راز مان��دگاري آث��ار گران قدر 
هنرمندان برجس��ته ايران اس��ت و دليل 
اينک��ه برخ��ي از اين آثار با گذش��ت حتي 
صدها س��ال، همچنان ماندگارتر از ساير 

آثار هستند، در همين راز نهفته است.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت ب��ه نقل از 
روابط عمومي بان��ک ص��ادرات اي��ران، 
حجت اله صيدي در هفتمين دوره مراسم 

يادب��ود هنرمن��دان درگذش��ته س��ال، با عن��وان »آيين چراغ، 
خاموش��ي نيست«، ياد هنرمندان درگذشته سال 9۷ فرهنگ، 
ادب و هنر کشور را گرامي داشت و با تاکيد بر اينکه اين نور از 
الطاف جاويدان الهي اس��ت که در چهره مردان و زنان بزرگ 
جلوه گري مي کند، خاطرنشان کرد: اگر مي خواهيم چراغ هنر 
پر نور باقي بماند، بايد قدر کساني را که اين چراغ را در کشور 

برافروخته اند، بيشتر از گذشته بدانيم.

صي��دي در اي��ن مراس��م که ب��ا حضور و 
سخنراني شهردار تهران، شخصيت هاي 
مختل��ف فرهنگي و هن��ري، هنرمندان 
برجس��ته س��ينما، تئات��ر و تلويزي��ون، 
موس��يقي، هنرهاي تجس��مي و مديران 
بخش ه��اي هنري کش��ور توس��ط خانه 
هنرمندان و در تماش��اخانه ايرانش��هر برپا 
شده بود، با تاکيد بر اينکه همه هنرمندان 
درگذشته در سال9۷ از جايگاه تاثيرگذاري 
در جامع��ه هن��ري ايران برخوردار هس��تند، تاکيد کرد: خدمات 
بزرگاني مانند مرحوم عزت الله انتظامي، داريوش ش��ايگان و 
ناصر چشم آذر به ترتيب در حوزه هاي سينما، ادبيات و موسيقي 

قابل توجه و ماندگار است.
در حاش��يه اين مراس��م، مجيد رجبي معمار، مدير عامل خانه 
هنرمندان با قدرداني از حضور حمايتي بانک صادرات ايران از 

هفتمين دوره گرامي داشت.

حسن تليکاني عضو هيات مديره بانک قرض 
الحسنه مهر ايران در سومين سمينار سراسري 
مدي��ران اظهارداش��ت: خدم��ات و طرح هاي 
تس��هيلاتي قرض الحسنه اين بانک مي تواند 
به بهبود معيشت آحاد جامعه کمک کند از اين 
رو لازم است تا در شرايط کنوني اقتصاد در کنار 

مردم ايستاد و به آنان خدمت کرد.
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بانک قرض الحسنه مهر ايران، حسن 
تليکاني با اشاره به شرايط اقتصادي در سال جاري بيان داشت: امسال همکاران ما با 
توجه به وضعيت اقتصادي کش��ور پس از 11 س��ال تمرينات جديدي را براي مديريت 

منابع و مصارف و کنترل شاخص هاي بانکي تجربه نمودند.
وي افزود: فعاليت بانکداري يک کار حرفه اي است و نياز است تا همکاران براي قرار 
گرفت��ن در موقعيت ه��اي مختلف اقتصادي مه��ارت آموزي کنند؛ کارکنان بايد جذب 
بهين��ه مناب��ع و تخصي��ص صحيح مصارف را تمرين کنند تا در مواجهه با فرصت هاي 

گوناگون بهترين عملکرد را داشته باشند.
وي افزود: در ش��رايط کنوني اقتصاد بايد در کنار مردم ايس��تاد و از تمامي ظرفيت هاي 

بانک براي ارائه بهترين خدمت به آنان استفاده کرد.

مديرعامل بانک ملت، تاسيس بنياد نيکوکاري 
سلام را کاري بزرگ و ارزشمند خواند و اعلام 
ک��رد ک��ه اين کار، ش��يريني و حلاوت خدمت 
صادقانه موسس��ان را که از مديران بازنشس��ته 

بانک هستند، دوباره ظاهر مي کند.
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بان��ک ملت، دکت��ر محمد بيگدلي در 

همايش ساليانه بنياد نيکوکاري سلام با بيان اين نکته که کار بانک با خدمت به مردم 
آميخته است، تاکيد کرد: اگر حمايت بانک ها نباشد بسياري از کارهايي که باعث رونق 

توليد و ايجاد اشتغال مي شود به سرانجام نخواهد رسيد.
وي ب��ا تاکي��د ب��ر اي��ن نکته که قرارگرفتن در جايگاه خدمت به مردم و گره گش��ايي از 
مش��کلات آنان، توفيق بزرگي اس��ت که خداوند نصيب کارکنان و مديران بانک کرده 
است، ادامه داد: همه مردم چنين توفيقي را ندارند بنابراين بايد از اين فرصت به بهترين 
ش��کل براي گره گش��ايي از مشکلات نيازمندان استفاده کرد. مديرعامل تصريح کرد: 
اگر بتوانيم مشکلات مردم را حل کنيم يعني توانسته ايم که شکرگزار خدا باشيم. وي 
يادآور ش��د: بانک ها به ظاهر بنگاه هايي اقتصادي هس��تند که اولويت اولش��ان کس��ب 

سود است ولي نقش آن ها در زندگي مردم بسيار پررنگ است.

در اين شرايط اقتصادي
 بايد کنار مردم ايستاد و خدمت کرد

انجام کارهاي خير 
دل بزرگ مي خواهد

پرداخت تسهيلات بانک توسعه تعاون
 در بخش صنايع دستي وگردشگري

س��عيد معادي مش��اور مدير عامل و مدير امور 
رواب��ط عمومي و حوزه مديريت بانک توس��عه 
تع��اون در بازديد از س��ي و يکمين نمايش��گاه 
ملي صنايع دس��تي با اعلام مطلب فوق اظهار 
داش��ت: بانک توسعه تعاون طي سال جاري در 
بخش صنايع دس��تي و فرش دس��تباف صنعت 
گردش��گري و هتل��داري در قال��ب ۷۸90فقره 

تس��هيلات اعتباري بالغ بر 5۴۳ميليارد تومان در اختيار متقاضيان قرار داد. وي س��هم 
صنايع دستي و فرش دستباف را از مجموع تسهيلات پرداختي اين بانک در قالب ۶90۴فقره 
پرونده اعتباري با رقمي بيش از ۴95ميليارد ريال و ميزان تخصيصي به صنعت گردشگري 
و هتلداري به صورت 9۸۶پرونده با عددي نزديک به ۴9ميليارد تومان مي باشد. معادي 
اظهار داش��ت: تس��هيلات پرداختي به بخش صنايع دستي، فرش دستباف، گردشگري و 
هتلداري از محل منابع داخلي و عامليت طرح ملي اش��تغال پايدار روس��تايي بوده اس��ت. 
مشاور مدير عامل و مدير امور روابط عمومي و حوزه مديريت بانک توسعه تعاون گفت: 
آمار و ارقام عملکردي بانک توسعه تعاون در بخش ها و زير بخش هاي مختلف اقتصادي 
از جمله صنايع دستي و فرش دستباف و گردشگري و هتلداري با بهره گيري از ظرفيت و 

قابليت هاي موجود بيانگر تنوع و تکثر فعاليت و مشتريان اين بانک مي باشد. 

تجارت-اس��تان گيلان_آدوس؛ با حضور مدير عامل ش��رکت 
س��هامي برق منطق��ه اي گيلان ، معاوني��ن ، مديران و مميزين 
شرکتTUV NORD ، اختتاميه اولين مميزي مراقبتي سيستم 
مديريت کيفيت HSE و ISO برگزار شد.بلبل آبادي مدير عامل 
شرکت سهامي برق منطقه اي گيلان در اين مراسم گفت: اينکه 
در اين مميزي هيچگونه عدم انطباقي از سوي مميزين شرکت

TUV NORD گزارش نشد ، نشانگر حرکت و پويايي شرکت 
است که جاي بسي خوشحالي است و اميدوارم اين روند بهبود 

و حرکت به سمت تعالي بيش از پيش حفظ شود و شاهد رشد و 
شکوفايي بيشتري در اين بخش باشيم.وي افزود: در خصوص 
نقاط قابل بهبود هم بايد تمام تلاش خود را بکار ببنديم و در صدد 
رفع آنها برآييم و آنها را به نقاط قوت شرکت تبديل کنيم.موسي 
پور مميز شرکتTUV NORD نيز در اين مراسم گفت: مطابق 
برنامه ريزيهاي انجام شده، از تمامي واحدها مميزي به عمل آمد 
که خوشبختانه با توجه به مميزي سال گذشته رشد چشمگيري 
را شاهد بوديم و ايراداتي که در مميزي سال گذشته و در مميزي 

داخلي وجود داشت در اين مميزي برطرف شده بود و شاهد روند 
رو به بهبود بوديم. برطرف ش��دن اين موارد در ش��رکت، بيانگر 
وجود پتانسيل خوب و رو به رشد مي باشد.وي افزود: علي رغم 
تمامي زحمات و اقداماتي که انجام شده است، موارد جزئي هم 
مش��اهده ش��د که نياز به بازبيني و برطرف کردن دارد. از جمله 
اين موارد نشت روغن، اندازه گيري آلاينده هاي محيط زيست، 
محيط کار و ... و مباحث مديريت تغيير و تجزيه و تحليل فرايندها 

و فعاليتهاي حاصل از مديريت تغيير مي باشد.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعي تشریح کرد؛

بيشترین خدمت و کمترین حاشيه در بانک رفاه

مدیر عامل ذوب آهن اصفهان مطرح کرد؛

آغاز پروژه انتقال پساب فاضلاب از لاگون ها به ذوب آهن اصفهان

شهرستان 
www.tejaratonline.ir


